
Aanvraag interpellatiedebat “Afval”

Geachte voorzitter van de Gemeenteraad van de prachtige Gemeente Venlo, beste Antoin,

Bij deze de formele aanvraag voor een interpellatiedebat met de verantwoordelijk wethouder 
“afval”, wethouder Marij Pollux-Linssen.

Aanleiding van dit interpellatiedebat is de ontstane ophef na herhaaldelijke nieuwsberichten over 
misstanden met betrekking tot de vuilophaaldiensten. Het in RIB 70 van 14-10-2021 reeds 
aangegeven end of life aspect betreffende de vuilniswagens voor de duobakken is inmiddels 
geëscaleerd. In enkele jaren tijd is er geen back-up plan gepresenteerd en is de situatie onderschat.

Daarbij is de raad nauwelijks geïnformeerd over de stand van zaken over de vervelende situatie en 
wat dit betekent voor de burgers van Venlo.

Het college neemt beslissingen (onder andere over een nieuwe inzamelmethodiek, zie RIB 102) 
zonder dat de raad hierin is meegenomen.

Uitingen van de wethouder in de pers roepen vragen op.

Hierop willen wij het college bevragen en met elkaar spreken in een interpellatiedebat.

Wij vragen u om dit op zo kort mogelijke termijn mogelijk te maken.

Vriendelijke groeten,

Donald Fijnje, Fractie PVV
Remy Maessen, Fractie D66
Ali Oruç, Fractie Oruç
Sjors Peeters, Fractie VSP
Selim Özçelik, Fractie DENK
Inge Simons, Fractie VVD
Leon Bastiaans, Fractie Bastiaans
Lars Heuvelmans, Fractie FVD

Overige fracties worden van harte uitgenodigd om zich aan te sluiten.


